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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:636 Förtroendet för svensk jakt och viltförvaltning

Viltförvaltningsdelegationerna vid de svenska länsstyrelserna fungerar med 
blandad framgång. I till exempel Västmanlands län har flera intresse- och 
brukarorganisationer lämnat viltförvaltningsdelegationen, eftersom arbetet inte 
fungerar så som det är tänkt med lokalt förankrade beslut. Situationen är akut.

I sitt svar (Dnr N2016/08037/FJR) på min skriftliga fråga (2016/17:564) skriver 
statsrådet Sven-Erik Bucht att ”regeringen långsiktigt agerar för att bygga upp 
förtroendefulla samarbeten med berörda aktörer i syfte att förbättra 
förutsättningarna för en effektiv och hållbar viltförvaltning”.

Detta rimmar illa med regeringens brist på förslag för hur de lokala 
viltförvaltingsdelegationerna ska öka det lokala medinflytandet över 
viltförvaltningen och framför allt den mycket komplicerade 
rovdjursförvaltningen i Mellansverige.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

På vilket sätt har statsrådet agerat för att bygga upp förtroendet för svensk jakt 
och viltförvaltning?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-13
Besvaras senast
2017-01-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


